
T A I N A      T R A N S M U T Ă R I I      M I R E S E I  
                                                                                       

                                                                                                                         
Spiriutal  Building  Stone  Nr. 139 

                                                                                                                         
Piatra de Zidire Spirituală Nr. 139 

 

Romani 12: 1-2,    "Vă îndemn dar, fraţilor, pentru îndurarea lui Dumnezeu, să aduceţi trupurile voastre ca 
o jertfă vie, sfântă, plăcută lui Dumnezeu : aceasta va fi din partea voastră o slujbă  duhovnicească.   
Să nu vă potriviţi chipului veacului acestuia, ci să vă transformaţi prin înoirea minţii voastre, ca să puteţi 
deosebi bine voia lui Dumnezeu: cea bună,plăcută şi desăvârşită" 
 

Haideţi să ascultăm ce a vorbit profetul lui Dumnezeu: 
       Ceea noi toţi dorim să facem este, Să nu ne conformăm lumii acesteia, Ci noi să ne transformăm prin 
reânoirea minţii noastre spre a fi în voia desăvârşită şi plăcută lui Dumnezeu. Acum, că noi sântem mântuiţi, 
după cum şi sântem, şi că noi am fost umpluţi cu Duhul Sfânt, după cum noi Îl avem; acum noi dorim gândul 
care a fost în Christos, să fie în noi, aşa că noi să putem să fim transformaţi de felul natural al lucrurilor din 
viaţă, şi aduşi în voia perfectă, desăvârşită, a lui Dumnezeu, prin transformarea Duhului lui Dumnezeu în noi, 
prin Cuvântul Său.   
      *Noi citim: "Nu vă conformaţi lumii acesteia, ci fiţi transformaţi prin înoirea minţii voastre..."(Rom. 12: 
2). Lucrurile pe care voi le credeaţi de a fi valoroase înainte, lăsaţi-le deoparte şi fiţi transformaţi spre (în) 
altceva, de la ceea ce aţi fost cândva, la ceea ce sânteţi acum.  Aceasta se întâmplă "prin reînoirea minţii 
(gândirii) voastre, ca voi să dovediţi......voia cea bună, plăcută şi desăvârşită, a lui Dumnezeu". 
       Oh, aceasta este ceea ce noi toţi vrem să ştim, cum să o facem. Vedeţi? Noi sântem aici, noi Îl iubim, El 
ne-a salvat (mântuit), şi acum noi vrem să ştim ce să facem. Şi noi încercăm să facem un mic pas în această 
dimineaţă, ca să ne ridicăm doar un pic mai sus. Câteodată noi trebuie să atingem lucruri care.....Voi doar 
sânteţi în aşteptare după câteva -- până noi vedem ceea ce va ieşi afară, ca să fie. (ca să se descopere). 
     *Acum, aceste cuvânt "transformat", eu m-am uitat în dicţionar ieri când aproape am pierdut noţiunea 
timpului când trebuia să fiu aici sus, când căutam un text. Şi am găsit acest cuvânt, sau mai degrabă, acest text, 
din Scriptură. Şi în dicţionar spune că este "ceva care este schimbat". Este pentru a fi "schimbat, transformat, 
făcut diferit faţă de ceea ce a fost". Este că , "caracterul lui, şi totul a fost schimbat în el": a transforma. 
       Şi m-am gândit în dimineaţa aceasta, în Geneza 1,  Aceasta lume a fost fără formă, şi goală, întunerecut 
a fost deasupra pământului, nimic decât un haos complect. Şi când această lume a fost în condiţia aceea, atunci 
Duhul lui Dumnezeu se mişca deasupra suprafeţei apelor, şi tot tabloul a fost schimbat, de la un haos total, la o 
gradină a Edenului. Puterea de transformare  a lui Dumnezeu, care poate lua ceva ce nu este nimic, şi să facă 
ceva minunat din ea,  puterea de transformare a lui Dumnezeu! 
       Şi Dumnezeu a luat acel mare haos al întunerecului şi l-a transformat într-o grădină a Edenului, prin 
Cuvântul Său. Aşa este cum sântem şi noi transformaţi: prin Cuvântul lui Dumnezeu. Când Dumnezeu a zis, 
"Să fie lumină", şi acea masă de creaţie de afară de acolo, a venit aici în jurul soarelui, şi a început să se învârtă 
înprejurul soarelui, şi a devenit o grădină a Edenului, pentru că s-a supus Cuvântului lui Dumnezeu. Ea a făcut 
(a împlinit) voia perfectă a lui Dumnezeu, pentru că ea a fost transformată din haos, într-o grădină a Edenului, 
prin Cuvântul lui Dumnezeu. 
      *Acum, Dumnezeu, în şase mii de ani a plantat aceste minunate seminţe, sau, El a vorbit Cuvântul Său, 
"Va fi în felul acesta. Acest copac va fi. Aceasta va fi." Totul a fost perfect. Era doar bun. Şi El a ordinat fiecare 
din aceste seminţe ca ele să fie, ele să fie transformate (să se transforme) ele însele în plantele de felul acela de 
viaţă pe care Cuvântul lui Dumnezeu L-a vorbit ca va fi (că ar trebuie să fie). Dacă era un stejar, el trebuie să 
producă un stejar (ghindă de stejar). Dacă era un palmier, el trebuie să producă palmieri.  
        Pentru că Marele Creator doar a trimis înainte Cuvântul Său, şi Cuvântul sămânţă a fost acolo înainte că 
sămânţa reală să fie chiar formată. Şi Cuvântul a format sămânţa. Vedeţi, El a făcut lumea din lucruri care nu se 
văd. (Evrei 11: 3). Vedeţi, El a făcut lumea prin Cuvântul Său. Dumnezeu a vorbit totul în existenţă.   Şi fiind 
Dumnezeu, Creatorul, vorbind toate lucrurile în existenţă, trebuie să fi fost o lume perfectă. Era un loc minunat. 
Era un paradis real, adevărat, aici pe aceste pământ. 
        Şi fiecare sub controlul de a aduce rod după felul său....Acum, amintiţi-vă, să aducă....Când El a pus 
sămânţa în pământ, Sămânţa poate să aducă (să producă) cu puterea de viaţă din ea, să transforme sămânţa 
într-o plantă, sau orice ar fi fost. Puterea Lui de transformare....Acum, Dumnezeu a pus sămânţa acolo cu 
potenţialul că ea va fi ceea ce El a spus că va fi. Şi  atâta timp cât ea va sta în categoria ei corectă, ea va fi doar 
exact ceea ce Dumnezeu a spus că va fi. Trebuie să fie în felul acesta, pentru că El a făcut-o în felul acesta, şi A 
făcut un canal, ca tot ceea ce stă în canalul Lui, în linia Cuvântului Său, va trebui să aducă (producă) exact 



acelaş fel care Cuvântul Lui a spus că va face.  Nu se poate mişca de acolo dacă ea este canalizată doar exact 
corect.  Deci cu fiecare lucru în încredinţarea în Propriul Său Fiu, că va fi în felul acesta, atunci Dumnezeu a 
spus, "Totul  este  bun,  deci,  Eu  doar  mă  voi  odihni  (Geneza 1: 31 / 2: 1-3). Şi  fiecare  din  aceste  
seminţe,  au  puterea  de  a  se transforma pe ele însele în specia pe care Eu doresc să fie. Aceasta este ce 
trebuie să fie, pentru că Eu  am  dat  fiecărei  seminţe  putere  de transformare să se reproducă din 
potenţialul ei însăşi acum, să producă din ea însăşi exact ceea ce Eu vreau ca ea să fie." 
     *Acum, încă o dată, ce este transformarea? Cum o obţinem noi? Ce face transformarea? Dumnezeu o 
înfăptuieşte prin Duhul Cuvântului Său (Ioan. 6: 63). El transformă. El plantează Sămânţa Lui, aruncă - aşează 
(pune) Duhul Lui peste Ea, şi Ea produce (aduce înainte) roade (produsul). Duhul Lui Sfânt, transformă 
Sămânţa Cuvânt în ceva dovedit de a fi după felul Lui.  
        Ce fel de sămânţă eşti tu, arată doar ceea ce este în tine. Tu nu poţi să o ascunzi. Orice eşti tu pe 
dinăuntru, este arătat afară. Tu doar nu te poţi abţine de la aceasta. Tu nu poţi face acel copac să fie altceva 
decât ceea ce este. Vedeţi, el va merge chiar în felul acela. Duhul Sfânt transformă sămânţa care este pe 
dinăuntru. Nu contează ce fel de sămânţă este aceea, El o va transforma. Dacă este rea, va produce răul. Dacă 
este ipocrit, va produce (va aduce la suprafaţă) un ipocrit. Dacă este un original Cuvânt al lui Dumnezeu, va 
produce un original fiu sau fiică a lui Dumnezeu, prin filtrul uni om care gândeşte. Când Sămânţa vine la 
suprafaţă, ea vine prin Aceea, Aceea va produce un fiu sau o fiică a lui Dumnezeu.  
      *Şi toate aceste măreţe lucruri pe care El le-a ştiut vor veni în existenţă (se vor întâmpla), după ce El le-a 
vorbit, El a putut să se odihnească. Totul era sub control....Sămânţa Lui, era Cuvântul Lui, şi Cuvântul Lui este 
o Sămânţă (Luca 8: 11). Isus A spus că ea era. Şi totul va fi în regulă, pentru că El a spus ca ea să aducă roadă 
după felul ei, transformându-se doar după felul ei. Vedeţi? Cuvântul Lui trebuie să fie (doar) de felul Lui. 
(Geneza 1: 11-12). Dacă El a spus un palmier, El nu a spus un palmier şi un stejar împreună. El a spus un 
palmier aici, şi un stejar acolo, fiecare poziţionat în locul lui.Oh, dacă noi doar am putea să învăţăm aceea, că în 
oricare parte a lumii sântem, noi trebuie să ne luăm locul nostru, nu contează care ar fi el (1Cor12:18 / 28-30). 
        Câteodată voi trebuie să vă separaţi de totul ce vă este drag vouă pe acest pământ, pentru a lua poziţia la 
care Dumnezeu v-a  chemat. Eu sânt sigur că voi puteţi citi printre rânduri, la ceea ce eu spun. Vedeţi? 
Câteodată cele mai dragi persoane de pe pământ, tu trebuie să dai mâna cu ei (în sens de -la revedere-) pentru 
aţi lua poziţia în Christos, unde Dumnezeu te-a chemat pe tine. Vedeţi? Dar ce face Dumnezeu? El vă 
transformă din ceea ce voi aţi fost. Poate o fiică sau un fiu, sau orice ar fi, dintr-o familie drăgălaşă câteodată, 
El vă plasează pe voi altundeva. Pentru că este felul Lui de a o face, prin reânoirea --minţii voastre  
(Efeseni 4: 17-24) la ascultare de Cuvântul lui Dumnezeu, indiferent de preţul care este. Vedeţi? Aceste lucruri 
nu vin....Aceasta nu a chemat.... 
         Răscumpărarea noastră nu a fost un lucru ieftin, a fost Fiul lui Dumnezeu care a trebuit să moară 
pentru noi. Lucrurile de valoare vin de sub un preţ mare (măreţ) (au un preţ mare ). (1 Petru 1: 17-20). 
       *Cuvântul lui Dumnezeu este Duhul Lui, (Ioan 6: 63), şi Cuvântul Său vine la Profetul Său. Şi Cuvântul 
ar trebui să te transforme pe tine, de la ceea ce sânt lucrurile lumii, la imaginea de fii şi fiice a lui Dumnezeu 
(Romani 8: 28-29). Şi Cuvântul poate să vină numai prin aceşti profeţi, aşa cum ei vorbesc (Amos 3: 6-7). Şi 
aceasta trebuie să se compare cu Cuvântul, şi să fie arătată ca fiind Cuvântul. Apoi, dacă tu accepţi acel Cuvânt, 
El te va transforma pe tine dintr-un fiu al lumii, sau fiică a lumii, la un fiu sau fiică a lui Dumnezeu(1Tes.: 4-6). 
        Priviţi la voi aici. Câţi au avut acea experienţă? Fiecare dintre noi. Noi am avut acea experienţă. Pentru 
că El a vorbit; El a fost crezut; şi Cuvântul a venit şi a căzut în patul (pământul) inimii (Matei 13: 23); şi acolo 
El a crescut (ieşit) chiar afară din aceasta. Vedeţi?  Transformându-vă voi înşivă, Duhul Lui cel Sfânt, 
transformă sămânţa Cuvânt în asemănarea Lui (Romani 8: 28-30, şi Tit 3: 4-7). Aşa cum un pom de păr, 
produce pere, un măr, mere, şi lucruri ca acestea, Cuvântul Său va produce fii şi fiice ale lui Dumnezeu. 
Aceasta este ce El ar trebui să facă.  Într-o zi când lumea zăcea în întuneric şi haos din nou, Duhul lui 
Dumnezeu se mişca desupra seminţei predestinate. O sămânţă predestinată, cei predestinaţi, se vor transforma. 
El va lua (va fi ) Isaia 9: 6-7. 
        Şi aici, acest om va trebui să stea în faţa oamenilor şi să spună, "O fecioară va naşte". (Isaia 7: 14). Oh, 
de neconceput.....Dar, voi vedeţi, Dumnezeu nu a vorbit El Însuş, ci El a vorbit prin profeţii Lui. Acum, nu era 
scris nimic în Biblie despre aceasta, dar acest profet s-a ridicat şi a spus, "O fecioară va..." În Isaia 9: 6, "Un 
Copil ni s-a născut un Fiu ni s-a dat, El se va numi Sfetnic, Prinţ al Păcii, Dumnezeu Mare, Părintele 
Veşniciilor."  Acum, dacă o fecioară va naşte, Cuvântul a fost vorbit, care este un germene, atunci 
(patul-germinativ) pământul a trebuiet să fie acolo pentru a primi aceasta în el, într-o zi. El a căutat peste tot 
pământul, dar nu era nici una. Şi aproape opt sute de ani mai târziu, acea sămânţă predestinată a găsit un loc (un 
pat -germinativ-), şi ea a început să crească. 



        Şi Duhul S-a mişcat deasupra Lui Isus şi L-a trimis pe El la Calvar, la Cruce (Ioan 19: 17-30) ca să 
aducă Lumină în această zi, şi Lumină pentru toţi cei predestinaţi (sămânţa) la biserica din această zi, 
transformând fii şi fiice ale lui Dumnezeu în Prezenţa Sa. 
        Dacă voi credeţi mesajul Bibliei, şi mesajul din ziua aceasta, o dovadă a lui.....Motivul că voi staţi aici, 
este pentru că voi aţi fost predestinaţi ca să staţi aici. Voi nu aţi fi fost aici alfel, voi aţi fi fost în stradă, poate că 
beţi, câţiva dintre voi, şi alţii poate  fiind cu soţia altuia prin jur, şi voi femeile afară, aţi fi măritate, şi aţi fi 
fugit cu bărbatul altei femei, sau ceva de felul acesta. Vedeţi? Dar voi aţi fost predestinaţi ca să fiţi aici. Vedeţi? 
Voi nu puteţi face nimic. Voi aveţi un Tată, El este Dumnezeu, iar voi aţi fost (sânteţi) o sămânţă (Matei 13: 
37-08). 
        Voi aţi fost în El acolo ca un gând; acum tu eşti o persoană care poate să aibe părtăşie cu El. Vedeţi? Ca 
şi cum voi aţi fost în taţii voştri la început, iar acum sânteţi fii şi fiice, ca să puteţi avea părtăţie cu părinţii 
voştri. Acum, noi sântem fii şi fiice ale lui Dumnezeu, care pot să aibă părtăţie cu Tatăl nostru, Dumnezeu. 
Vedeţi, este doar atât de frumos. Nu vă place vouă aceasta? Apoi voi deveniţi ca El. Şi dacă noi sântem fii, 
atunci voi sânteţi atribute, şi aţi fost în forma Lui de la început. 
       Şi, amintiţi-vă, dacă voi aţi fost în El de la început; şi când Isus, care este Dumnezeu, Cuvântul făcut 
trup şi locuind printre noi (Ioan 1: 1-3 / 14), atunci voi aţi fost în El şi aţi suportat insultele pe care le-a luat El. 
Voi aţi mers la Calvar cu El, în El. Voi aţi murit cu El. Voi aţi înviat cu El. Şi acum voi staţi împreună în 
locurile cereşti în El. (Efeseni 2: 4-6).  Şi din acest haos a acestui eden modern ştiinţific Eden de ştiinţă şi 
cultură şi educaţie în care trăim noi, şi toată această modernă epocă, noi ne vom ridica afară . "Aceste haine de 
carne le vom lăsa, şi ne vom ridica şi vom apuca (primi) răsplata veşnică," într-o zi. Noi vom merge prin 
văzduh, şi toată aceasta se va sfârşi (1Tesaloniceni 4: 13-17). Pentru că Cuvântul lui Dumnezeu care ne-a adus 
pe noi de la gândirea modernă a minţii noastre, transformându-ne gândirea noastră în reânoirea inimilor noastre 
către Dumnezeu (Efeseni 4: 20-24), şi a duhului nostru; acelaş Duh care a vorbit aceasta, ne-a transformat până 
aici pe noi, şi de asemenea El ne va lua şi ne va duce în prezenţa Sa, în slava Lui, cu un trup de slavă (Rom 6: 
5-6). 
      * Încă o dată, Acum dacă tu eşti un fiu şi o fiică a lui Dumnezeu, atunci, tu ai fost în Dumnezeu de la 
început. Tu eşti atributul Lui (Galateni 4:6). Dacă tu nu ai fost acolo atunci, tu niciodată nu ai fost şi nici nu vei 
fi vreodată. Fii şi fiicele lui Dumnezeu au fost în Dumnezeu de la început. Acum.Voi aţi primit Viaţa  Eternă  
(Ioan 5: 24), voi ziceţi. Noi credem aceasta, că noi avem Viaţă Veşnică. Ei bine, acolo este o singură formă a 
Vieţii Veşnice, şi aceea este Dumnezeu. Acela este singurul lucru care este etern, este Dumnezeu. Deci, dacă tu 
ai Viaţă Veşnică, acea Viaţă care este în tine a fost întotdeauna, şi tu ai fost în coapsele lui Dumnezeu înainte ca 
acolo să fi fost vreo lume (Efeseni 1: 3-4). Isus Însuş este numit Cuvântul, şi Sf. Ioan 1, zice, "La început a fost 
Cuvântul, şi Cuvântul  a fost cu Dumnezeu, şi Cuvântul era Dumnezeu. Şi Cuvântul S-a făcut trup şi a locuit 
printre noi" (Ioan 1: 1-3 / 14-18). Deci, atunci tu ai fost în coapsele lui Isus, şi ai fost la Calvar cu El. Tu ai 
murit cu El, şi ai înviat cu El (Rom.6: 4-6). Şi astăzi noi stăm în locurile cereşti în El, umpluţi cu Duhul Lui, fii 
şi fiice ale lui Dumnezeu. Morţi cu El, înviaţi cu El. Desigur. 
       Acum tu poţi avea părtăşie cu El. Tu nu ai putut acolo în urmă, pentru că tu ai fost doar un Cuvânt în El, 
o sămânţă. Dar acum, El te-a adus la manifestare, şi acum El vrea ca tu să ai părtăţie cu El. Atunci El a venit 
jos, a fost făcut trup  ca El poată avea părtăţie perfectă cu tine.Vedeţi, părtăţie perfectă? Oh, doamne, acele 
taine adânci ale lui Dumnezeu, cât de minunat. Vedeţi, Dumnezeu nu a putut avea părtăşie în Duhul, deci 
Dumnezeu a devenit om împreună cu noi. 
       Isus Cristos a fost Dumnezeu Însuş manifestat (Romani 9: 5), pentru că El a fost un Fiu, pentru că El a 
fost născut, dar acela a fost doar un Cort (trup) în care El să locuiască. "Nici un om nu a văzut vreodată pe 
Dumnezeu, ci doar Cel născut de la Tatăl, L-a făcut cunoscut pe El". (Ioan 1: 18). Dumnezeu şi-a Construit El 
Însuş o Casă, un trup în care să locuiască, să vină jos, pentru ca tu să poţi să Îl atingi. (1 Timotei 3: 16), "Fără 
nici o îndoială, mare este taina evlaviei (dumnezeirii), Dumnezeu manifestat în trup, văzut de Îngeri, crezut, şi 
primit sus în Cer (slavă)" 
      Tu fiind trup (carne), şi El fiind trup, deci tu poţi să ai părtăşie cu cineva, pentru că El era atributul de 
dragoste a lui Dumnezeu. Dumnezeu este dragoste (Ioan 4: 16). Este aceasta corect? Şi Isus era atributul de 
dragoste a lui Dumnezeu. Şi când atributul de dragoste a fost afişat, care era Dumnezeu Însuş; toate atributele 
care aparţineau de El, au venit la El. "Toţi cei pe care Tatăl Mi-i-a dat, vor veni la Mine".(Ioan 6: 37-44). 
Desigur, ei trebuie să fie predestinaţi. Dacă nu era aşa, tu nu ai fi aici. Aceasta este  totul. Cu siguranţă. Acum, 
cum putem noi avea părtăşie, este prin bogăţiile Cuvântului Său, şi din care faci şi tu parte. Tu eşti parte din 
Cuvânt, pentru că El era Cuvântul de la început; tu eşti Cuvântul acum.   Adevăraţii credincioşi predestinaţi 
vor sta cu Cuvântul, pentru că ei sânt parte din acel Cuvânt. 



       Ascultaţi. Acolo este un lucru pe care nu pot să îl fac. Eu nu mă pot lăuda cu strămoşii mei, a spus 
Fratele Branham. Dar, Frate, acolo este un lucru cu care eu mă pot lăuda, mă pot lăuda cu Domnul Isus Cel care 
m-a răscumpărat. Şi cu puterea Lui de transformare El a plantat o sămânţă prin predestinare, şi eu am văzut-o. 
Al cui fiu sânt eu acum?  Da. Eu mă pot lăuda cu El.  Şi eu am petrecut treizeci şi trei din anii vieţii mele 
lăudându-mă cu El. Dacă El îmi va mai da alţi trei zeci şi trei de ani, eu voi încerca să mă laud mai mult cu El. 
Vedeţi? Eu mă pot lăuda cu strămoşii mei (Haleluia!). El, Acela care m-a răscumpărat şi a plantat sămânţa de 
Viaţă aici, şi m-a lăsat să privesc jos peste acest Cuvânt, a trimis jos Duhul Său şi a spus, "Aici este El. spune 
aceasta, şi se va întâmpla. Fă aceasta !". Şi oh, doamne, eu pot să mă laud cu El. Cum a făcut-o El? Prin 
spălarea prin apă prin Cuvânt, Apele de separaţie, aş dori să pot explica aceasta. (Efeseni 5: 25-27). 
       El tânjeşte să aibe părtăşie cu voi. El tânjeşte după voi. El vrea să vă transforme prin reânoirea minţii 
voastre, nu spre o biseică sau o denominaţiune, ci spre Cuvântul Lui, din care voi sânteţi o parte, dacă această 
dorinţă este în voi.  "Binecuvântaţi sânt cei ce flămânzesc după neprihănire, pentru că ei vor fi 
săturaţi"....(Matei 5: 6)   Şi El a trimis puterea Lui de trasformare ca să vă aducă pe voi afară din aceste religii 
deformate din care aţi fost băgaţi. În aceste haos deformat în care eram noi, Dumnezeu a trimis puterea Lui de 
transformare, Cuvântul Său, dovedit, ca să vă aducă pe voi afară din aceste religii deformate de ignoranţă, în 
care voi păşeaţi, "goi, orbi, mizerabili, şi nu o ştiţi"  (Apoc.3: 15-18). Gândiţi-vă la aceasta, prieteni. 
       Slavă lui Dumnezeu. Aceasta mă face să mă simt atât de bine. Vedeţi? Mie nu îmi pasă ce am fost, mie 
nu îmi pasă cum am venit aici, - noi putem fi transformaţi pentru a întâlni promisiunea acestei zile, unde noi 
putem locui împreună  în  unitatea şi dulceaţa Duhului Sfânt, şi să trăim ca fraţi şi surori. 
       Şi ceea ce Dumnezeu a promis că face, aceea El va face. Acolo nu este nimic. Orice lucru pervertit, 
Dumnezeu nu poate să facă nimic cu el. Dar El Îşi va ţine Cuvântul Său, şi El va trimite Duhul Său. "Eu 
Domnul am plantat Aceasta.  Eu  O  voi  uda,  zi  şi  noapte  (Isaia 44: 3-4),  ca  nu  cumva cineva  s-O  
smulgă  din  Mâna  Mea".(Ioan 10: 27-29). Biblia spune aceasta. 
       Dumnezeu a spus, "Acel care îşi va lăsa propriul tată, mamă, soţie, soţ, casă, locuinţă, Eu îi voi da taţi şi 
mame, fraţi şi surori în această lume, şi Viaţa Veşnică în lumea viitoare" (Marcu 10: 29-30). Este o promisiune 
prieteni. Aceea, oh, aceea trebuie udată. Fiecare promisiune ce Dumnezeu a făcut-o vine la împlinire. Fiecare 
sămânţă a lui Dumnezeu, este o promisiune. 
      *Fratele Branham a fost rugat să explice taina tranmutarii Miresei:  Voi ştiţi, Dumnezeu a trimis puterea 
Lui de transformare pentru a împlini Cuvântul Său, şi să schimbe întreg trupul Sarei şi a lui Abraham: 
transformând un bărbat bătrân şi o femeie bătrână, pentru că El a promis că va face aşa. (Geneza. 20). 
       Trupurile lui Abraham şi al Sarei au fost transformate pentru a întâlni condiţiile Cuvântului promis. 
Vedeţi, ei erau bătrâni. Abraham a primit promisiunea şi Sara, când el era de şaptezeci şi cinci şi Sara de şaizeci 
şi cinci (Geneza. 15), trecută de menopauză; trăind cu ea de când ea era o copilă, era pe jumătate sora lui. Şi 
pentru a păstra (împlini) acea promisiune, ambele lor trupuri au fost transformate de la un om bătrân şi o femeie 
bătrână, la un om tânăr şi o femeie tânără pentru a întâlni promisiunea acelei  zile.  Abraham, era în căutarea 
(aşteptarea după) fiului promis, care i-a fost promis lui (Romani 4: 16-21). Este aceea corect? Şi biserica este în 
căutarea (aşteptarea) fiului promis. Mireasa (este corect?), Mireasa este în aşteptarea Fiului promis. 
       Înainte ca fiul promis să vină la Sara şi Abraham, trupurile lor au trebuit să fie schimbate. Este corect? 
Ea era prea bătrână ca să mai aibă un copil. Deci ce s-a întâmplat? Dumnezeu a schimbat-o pe ea, înapoi la o 
femeie tânără. Şi El a făcut cu Abraham acelaş lucru, pentru că El a spus că trupul lui era ca şi mort. Vedeţi? Şi 
El a trebuit să schimbe trupurile lor pentru a fi pregătite să primească fiul promis.   Şi noi nu putem să primim 
Fiul promis, care ne este nouă promis astăzi, în aceste trupuri în care trăim noi acum, aceste trupuri sânt păcat.  
       Această primă conştiinţă controlează aceste trup cu văz, gust, simţ, miros şi auz, şi aceasta ne face pe noi 
scrupuloşi; noi gîndim şi toate celelalte. Dar acel trup nou, acesta vine din acest născut din nou (nu această 
primă conştiinţă, ea este trecută). Este acel interior ceva ce trăieşte.Fiecare care înţelege aceasta să zică "Amin". 
       Nu este acest  exterior, văz, gust, pipăit, miros, şi auz. Nu este. Acesta este supus morţii, şi va muri, ci 
partea din interiorul vostru, jos aici înăuntru, înăuntru, aceea este persoana care nu poate muri. Vedeţi? Şi aceea 
este persoana din care porneşte noua viaţă, din această nouă naştere; şi aceea construieşte o nouă persoană în 
imaginea acestei persoane care sânteţi voi, în jurul acelei vieţi. Înţelegeţi?  
       Deci potenţial ea este aici înăuntru, şi ce este ea? Cuvântul promis înainte de întemeierea lumii. Şi în jur 
acolo, acesta doar reflectă negativul; acela va reflecta pozitivul, Cuvântul. Vedeţi? Şi transmutarea Miresei va fi 
acelaş lucru. Cuvântul care este în voi, trupul va materializa în jurul acelui Cuvânt, şi acelaş lucru l-a făcut 
(prin) cu Sara.  Când acel trup bătrân care ea l-a avut, acel prim trup, a trebuit să fie schimbat pentru a putea 
produce un fiu. Acel trup nu o putea face. - Acest trup nu o poate face, deci el trebuie să fie schimbat în acelaş 
fel pentru a primi Fiul (1 Cor.15: 51-54). 



      *Dumnezeule, transformă-ne pe noi astăzi, prin puterea Ta, prin înoirea minţii noastre pentru a ne 
întoarce de la lucrurile sărăcăcioase ale lumii acesteia de acum, la Cuvântul lui Dumnezeu. Şi fie ca noi să fim 
reânoiţi prin puterea de transformare a lui Dumnezeu asupra Seminţei care este în inimia noastră, că noi 
credem, la creaturi numite fii şi fiice ale lui Dumnezeu. Aceasta este rugăciunea mea către Tine, Tată, pentru 
oameni, în Numele lui Isus . Amin.  
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